
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Ungdomsrådet 
Møtested: Kommunestyresalen, Leksvik kommunehus 
Dato: 20.12.2018 
Tid: 17:00-19:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Hanne Aune Leder  
Amalie Røstad Medlem  
Aron Remso Medlem  
Elinor Waterloo Myran Medlem  
Ida Larsen Medlem  
Malin Sunde Medlem  
Mia Geilosjordet Medlem  
Signe Drætvik Medlem  
Tobias Dahle Medlem  
Wenche Aune Medlem  
Vida Lund Hoff Medlem  
Dina Mediaa Medlem  

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Glenn Ytterland MEDL  
Linda Lillemo MEDL  
Maiken Sunde MEDL  

 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Siri Kristine Størseth Ungdomskonsulent 

 
 
 
Merknader:  
Sofie Sæther har trukket seg fra rådet.  
 
 
 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
DR 23/18 UKM (Ung Kultur Møtes)  
DR 24/18 Inkludering  
DR 25/18 Elevrådssamling  
DR 26/18 Evaluering av første halvår  
DR 27/18 Møteplan for 1. halvår 2019  

 
 



DR 23/18 UKM (Ung Kultur Møtes) 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 20.12.2018  
 
Resultat av drøftingen: 
 
Tobias blir jurymedlem etter trekning. Fem medlemmer ønsket å sitte i juryen. 

De aller fleste i rådet logger seg inn på ukm.no og blir ambassadører. 

 

DR 24/18 Inkludering 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 20.12.2018  
 
Resultat av drøftingen: 
 
Vi bestemte oss for at vi ikke har mulighet til å få til dette før januar. Vi ønsker å starte med 
planlegging på slutten av januar, og arrangerer i løpet av januar. På denne måten får vi 
inkludert elevrådene.  

Hver representant i ungdomsrådet har ansvar for at elevrådsrepresentantene fra sine skolers 
meninger kommer til oss i rådet, slik at vi får med oss alles meninger. 

Dato for dagen må planlegges med rektorer. 

Rissahallen er kanskje en bedre plass å ha arrangementet? 

Vi kan lage en video der vi intervjuer kjente personer om hva de tenker at inkludering er, feks: 
ordfører, fotballspillere, Idol-Øystein. Vi hører med Erik Jakobsen om han kan hjelpe til med 
redigering av filmen. 

Datoer som vi planlegger i fremtiden må teas opp på rektormøter. Dette for at de skal kunne 
finne ut hva som passer best for alle skolene. Vi kan ikke vedta en dato før rektorer er enige, 
og at dette passer. Siri tar ansvar for kontakt opp imot rektorer. 

 

DR 25/18 Elevrådssamling 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 20.12.2018  
 
Resultat av drøftingen: 
 
Foredragsholdere mangler enda. (Elevorganisasjonen samt Ungdommens fylkesutvalg). 

Programmet må settes ganske snart etter nytt år. Vi venter på svar fra rektor-møtet om den 15. 
januar passer for alle. 

 

DR 26/18 Evaluering av første halvår 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 20.12.2018  
 
Resultat av drøftingen: 
 



 Vi bør være flinkere til å si fra når vi ikke kan komme på møtene. Prioriter 
ungdomsrådet, for det er mange som vil være med. Jobben vi gjør er kjempeviktig. Nå 
som vi får møtegodtgjørelse kreves det at vi følger opp sakene, møter opp og tar 
ansvar. Vet du at du ikke kan komme, må vara få beskjed i god tid, samt gi beskjed i 
god tid til Siri. I ungdomsrådet sine vedtekter står det at vi kan ekskludere medlemmer 
om de gjentatte ganger ikke kommer på møtene. Om vi ikke skal følge vedtektene, så 
er det ikke vits i de. 

 Møteplan settes i god tid. 
 Leder og nestleder bør samarbeide mer fremover.  
 Vi er litt treige på møtene, vi drøfter vel kanskje i lengste laget. Vi har kun to timer pr. 

møte, og da må vi bruke tiden godt. Det betyr ikke at diskusjon og drøfting ikke er bra, 
men vi må utnytte tiden. Alle er glade i å høre sin egen stemme, hvilket er bra, men vi 
må komme raskere til saken. Vi må være bedre på å fatte oss i korthet samt være gode 
til å rekke opp hånda for innlegg og replikk. Vi skal gå igjennom debattregler i første 
møtet på nyåret. 

 Vi har hatt lite besøk dette halvåret. Dette må vi gjøre noe med til våren.  
Positive ting:  

 Herlig at vi har mat på noen av møtene, da noen reiser langt og direkte fra skolen. 
 Vi har fått til mye i år. Mange gode saker.  
 Vi er synlig og har gjort en god jobb med å vise hvem vi er. Særlig med skoleturneen.  
 Vi er gode på å komme med ideer 

 
 

DR 27/18 Møteplan for 1. halvår 2019 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 20.12.2018  
 
Resultat av drøftingen: 
 
10. januar Rissa rådhus 

06. februar Vanvikan 

12. mars Leksvik kommunehus 

24. april Rissa rådhus 

21. mai Vanvikan 

12. juni  Leksvik kommunehus 

 
 


